
Z A P I S N I K 

 

sa 2. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2016. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 31. marta, 1. i 6. aprila 2016. godine 

 

         Śednica je počela 31. marta u 12 sati i 40 minuta. 

         Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine. Predśednik 

Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju posvećena premijerskom 

satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red śednice: 

 

         PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade postavili su: 

 

1. Poslanik Mladen Bojanić, predśednik Posebnog Kluba poslanika. 

    Koliki iznos novčanih sredstava je država Crna Gora naplatila iz stečajnih postupaka 

dužnika (KAP AD, Željezara AD, Pobjeda AD, Fabrika elektroda AD, Mi Rai Grooup, 

Lenka AD i Melgonija Primorka DOO) kojima je u periodu 2010 - 2014. godine platila 

garancije u ukupnom iznosu od 181.124. 519 eura?  

  Odgovor tražim u pisanoj formi.  

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Mladen Bojanić, a predśednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

 

 2. Poslanik Izet Bralić, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske partije. 

    Na koji način Vlada planira  da rješava probleme u zdrastvu? 

    U kolikoj  mjeri je akomulirani rastući dug Fonda  za zdravstvo uticao na rejting 

zdrastvenog sistema Crne Gore, a koji prema nedavnim istraživanjma zauzeo poslednje 35. 

mjesto u Evropi? Kako popraviti očigledno loš status osiguranika i zdrastvenih radnika 

uprkos ne malim ulaganjima države u ovaj resor? 

     MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Izet Bralić, a predśednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

 

    3. Poslanik Dritan Abazović, predśednik Kluba poslanika Albanska alternativa.  

Zbog čega se Vlada Crne Gore zaštitničlki ponaša prema čelnicima Uprave policije i da li 

uopšte i kada namjerava da pokrene postupak razrješenja direktora policije i visokih 

policijskih službenika čije je obavljanje funkcije derogirano aferama, a ujedno i najnovijom 

aferom koja podrazumijeva nestajanje dijela dokazne dokumentacije iz takozvanog 

predmeta Mujović?  

Da li ovakvo ponašanje Vlade ukazuje na direktnu umiješanost pojedinih članova Vlade u 

tim aferama? 



MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je komentarisao 

Dritan Abazović, a predśednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

 

Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio śednice koji se odnosi na premijerski 

sat. 

                                                 *  *  * 

 

Śednica je prekinuta u 14 sati i 10 minuta, a nastavljena 1. aprila u 12 sati i 40 minuta. 

 

 

Poslanička pitanja postavili su: 

Potpredśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i rukovodiocu 

Ministarstva unutrašnjih poslova 

 

1. Poslanica Snežana Jonica 

Da li je direktor Policije Slavko Stojanović ispunio vaša očekivanja u obavljanju te 

funkcije? 

Koliko službenika Policije i Agencije za nacionalnu bezbjednost ima neriješeno stambeno 

pitanje, a koliko ih ima imovinu nesrazmjerno veću od prihoda koje su imali? 

Da li je Zakon o osnovama obavještajno-bezbjedonosnog sektora Crne Gore za ove skoro 

dvije godine od donošenja ostvario osnovni cilj zbog kojeg je donijet?  

Da li je Vlada Crne Gore pružila  traženu pravnu zaštitu od Tužilaštva, policijskim 

službenicima  Medojeviću i Terziću  u skladu sa zahtjevom iskazanim u saopštenju Uprave 

policije, ukoliko jeste na koji način, a  ukoliko nije  zašto nije? 

 Iz kojih dokaza  i na osnovu kojih činjenica je Uprava policije navela u svom saopštenju 

od 28. 02. 2016.godine da:   

Ovakve  paušalne i ishitrene  odluke specijalnog tužilaštva, da se Medojević i Terzić liše 

slobode i  zadrše bez ijednog  ponuđenog dokaza da su pripadnici organizovane kriminalne 

grupe, su očigledno  imale namjeru da se slučaj nestanka  pisama, u sprezi sa pojedinim   

neraspoređenim službenicima  policije, iskoristi za pokušaj diskreditacije  Uprave policije  

i njenog menadžmenta.  

Iz kojih dokaza i na osnovu kojih činjenica je Uprava policije navela u svom saopštenju od 

28. 02. 2016 godine da: 

Mjera zadržavanja Medojevića i Terzića, bez prezentovanih dokaza, prestavlja davno 

prevaziđenu i u zakonu iskorijenjenom  metodu militarističkog prustupa da se preko ove 

mjere pokušava doći do dokaza u formi iznuđenog  priznanja, iako bi trebalo da 

zadržavanje bude mjera  određena u cilju  obezbjeđenja osumnjičenog lica za dalji tok 



postupka a na osnovu pravno relevatnih činjenica i već prethodno  prikupljene dokazne  

građe kroz izviđajni postupak. 

Da li je sistem "povlašćenog penzionisanja" službenika ANB-a i službenika policije koji je 

uveden izmjenama Zakona o unutrašnjim poslovima  i Zakona o ANB-u ostvario ključne 

ciljeve zbog kojeg je uveden i ukoliko jeste koji su pozitivni efekti, i postoje li negativni 

efekti tog zakona? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju 

i vanjsku politiku i rukovodilac Ministarstva unutrašnjih poslova, Duško Marković, a 

Snežana Jonica je komentarisala odgovor.  

 

2. Poslanik Miloš Konatar 

Da li Ministarstvo unutrašnjih poslova ima namjeru i volju da ispravi nepravdu i 

diskriminatorni odnos prema 307 penzionisanih službenika Uprave policije? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju 

i vanjsku politiku i rukovodilac Ministarstva unutrašnjih poslova, Duško Marković,  a 

Miloš Konatar je komentarisao odgovor.  

 

Ministru pravde: 

 

1. Poslanik Srđan Milić 

Koji je iznos sredstava isplaćen iz Budžeta Crne Gore za naknadu štete prouzrokovano 

neosnovanom osudom ili neosnovanim lišenjem slobode u 2015, 2014, 2013, 2012, 2011, 

2010, 2009, 2008 i 2007 godini? 

Tražim za svaku godinu pojedinačni tabelarni prikaz koji sadrži: 

Ime i prezime lica kojima je naknada isplaćena, osnov za isplatu, iznos koji je isplaćen, 

ime sudije koji je donio odluku koja je prouzrokovala štetu za koju se naknada isplaćuje, 

kao imena i prezimena sudija i tužilaca koji su donijeli odluku, koja je prouzrokovala štetu 

za koju se naknada isplaćuje, a kod kojih se ove situacije možda ponavljaju.  

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Srđan Milić je 

komentariso odgovor.  

 

Ministarki rada i socijalnog staranja: 

 

1. Poslanik Aleksandar Damjanović 

Koliko je, zaključno sa 29. 03. 2016. godine podnešeno zahtjeva za ostvarivanje prava na: 

a) naknadu roditelju-njegovatelju lica koje je korisnik lične invalidnine 

b) naknadu po osnovu rođenja troje ili više djece 

 



Koliko je od tih zahtjeva po oba osnova riješeno pozitivno, koliko sredstava isplaćeno i za 

koliko korisnika po oba osnova, koliko zahtjeva odbijeno i da li je i koliko lica podnosilo 

žalbe na negativno riješene zahtjeve ili odbijene zahtjeve, koliko se u odnosu na nadoknade 

po osnovu rođenja troje ili više djece korisnika penzija istih odreklo u zamjenu za 

korišćenje naknade, koliko je ostvareno naknada po osnovu rođenja djece i radnog staža, a 

koliko po osnovu rođenja djece i staža na Zavodu za zapošljavanje i šta Ministarstvo, 

odnosno Vlada čine da obezbijede punu primjenu Zakona o socijalnoj i dječjoj zaštiti u 

navedenom dijelu? 

Odgovor traži i pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog  

staranja, a Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik Miloš Konatar 

Koliko djece je tokom 2015.godine ostvarilo pravo na dječji dodatak i koliki je ukupan 

iznos koji je za te svrhe izdvojen iz Budžeta Crne Gore za 2015.godinu? 

Molim da se broj djece koja su ostvarila dječji dodatak i iznos sredstava koji je za to 

opredijeljen daju po kategorijama za djecu: 

-  korisnike materijalnog obezbjeđenja; 

-  korisnike dodatka za njegu i pomoć; 

-  korisnike lične invalidnine; 

- bez roditeljskog staranja;  

čiji je roditelj, usvojilac, stratelj, hranilac, odnosno lice kome je dijete povjereno na njegu, 

vaspitavanje i obrazovanje kao korisnik materijalnog obezbjeđenja zasnovao radni odnos 

na osnovu sporazuma o aktivnom prevazilaženju nepovoljne socijalne situacije. 
Takođe, molim Vas da mi odgovorite da li smatrate da je neophodno povećati trenutni 

iznos naknada za dječji dodatak i da li smatrate da sva djeca u Crnoj Gori treba da primaju 

dječji dodatak? 

Odgovor traži i pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog 

staranja, a Miloš Konatar je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanica Danijela Marković 

Koliko ima pravosnažnih i izvršnih rješenja Fonda rada za potraživanja po osnovu 

prestanka radnog odnosa usljed pokreanja stečajnog postupka kod poslodavca, Fabrika 

celuloze i papira  “Berane” u iznosu od 1.926 eura i zašto im ista nijesu isplaćena? 

Koliko postoji zahtjeva nasljednika bivših radnika naznačene fabrike i da li su rješavani 

poslije donošenja Odluke Ustavnog suda kojom se utvrđuje da odedbe člana 19 Zakona o 

Fondu nijesu u skladu sa Ustavom Cne Gore? 



Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog 

staranja, a Danijela Marković je komentarisala odgovor.  

 

4. Poslanica Danijela Marković 

Koliko je jednokratnih pomoći isplaćeno od strane Ministarstva rada i socijalnog staranja 

licima na teritoriji Crne Gore u periodu od 01. 01. 2012. godine do dana postavljanja ovog 

poslaničkog pitanja? 

Tražim da mi dostavite tabelarni pregled po opštinama - za svaku pojedninačno po 

godinama i to: ime i prezime korisnika prava, osnov po kom je pravo ostvareno, iznos 

jednokratne pomoći, kao i sve navedene podatke za lica kojima je zahtjev za jednokratnu 

pomoć odbijen.  

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog 

staranja, a Danijela Marković je komentarisala odgovor.  

 

5. Poslanik Radosav Nišavić 

Da li je završen projekat “Socijalni karton, informacioni - sistem socijalnog staranja”?  Ako 

nije u kojoj je fazi projekat i koji su razlozi kašnjenja? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog 

staranja, a Radosav Nišavić je komentariso odgovor.  

 

Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanik Andirja Popović 

Kad će se završiti rekonstrukcija magistralnog puta Podgorica - Cetinje - Budva, 

najprometnije saobraćajnice u Crnoj Gori kojom dnevno prođe oko 10 000 vozila a radovi 

se izvode na četiri dionice u ukupnoj dužini oko 20 km? 

Kako je katoličkim Uskrsom započela turistička predsezona a iz turističkih centara Budve, 

Tivta i Herceg Novog je gotovo nemoguće u realnom vremenu isplanirati put do Glavnog 

grada Podgorice i središnjeg dijela države, što Vlada preduzima da se smanji već velika 

šteta nanesena crnogorskom turizmu ali i crnogorskim građanima, kao i svakodnevna 

ogromna nervoza na tim saobraćajnicama? 

Postavlja se pitanje da li je u 2016. godini prevelikim zahvatom rekonstrukcije 

saobraćajnica napravljena daleko veća šteta nego korist našoj državi i građanima, posebno 

ako se zna da se istovremeno radi bulevar na jadranskoj magistrali koji će spojiti Budvu i 

Bečiće, ali i u toku su radovu na putu Kotor -Njeguši - Cetinje, tako da su građani Boke 

kotorske i turisti postali pravi taoci rekonstrukcija saobraćajnica.  



Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobaraćaja i pomorstva, a 

Andirja Popović je komentariso odgovor.  

 

Ministru održivog razvoja i turizma: 

1. Poslanik Dritan Abazović 

Zašto vaše ministrstvo, uporno predlaže prostorne planove u suprotnosti sa interesima 

građana Crne Gore, kakav je Nacrt Prostornog plana posebne namjene obalnog područja 

Crne Gore?  

Da li ćete ovaj Nacrt  Prostornog plana, zbog brojnih kritika javnosti, kao takav, povući iz 

dalje procedure? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog razvoja i 

turizma, a Dritan Abazović je komentariso odgovor.  

2. Poslanik Andrija Popović 

Što se događa sa najavljenom gradnjom luksuznog Hotela u Uvali  Pržno,  opština Tivat, 

đe je na mjestu srušenog hotela “Plavi horizonti” investiror Qatar Diar trebao da lokaciju 

oko 30 hektara  u jednoj od najljepših plaža  u  zalivu Boke Kotorske  privede namjeni? 

Tivatska i bokeljska  javnost je  veoma zbunjena  tvrdnjom da se odustalo od gradnje 

luksuznog hotela, i da shodno Ugovoru sa Vladom namjeravaju da grade komercijalne  

kapacitete, vile i apartmane  za prodaju sa isključivim pravom korišćenja, plaže u uvali 

Pržno koju će  moći  zatvoriti za druge posjetioce i naše građane?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog razvoja i 

turizma, a Andrija Popović je komentariso odgovor.  

 

3. Poslanica Jelisava Kalezić 

Molim da odgovorite, koja je planska dokumenta donijela Vlada Crne Gore shodno članu 

47 Zakona o uređenju prostora i izgradnji objekata? 

Navedite nazive planskih dokumenata, datume donošenja, površine obuhvata i planirane 

sadržaje za konkretni prostor. 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog razvoja i 

turizma, a Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor.  

 

Ministru zdravlja: 

 

1. Poslanica Jelisava Kalezić 

Molim da mi odgovorite: 



a) Koje se dijagnostičke procedure  primenjuju u zdrastvenom sistemu Crne Gore za 

dijagnostikovanje malignih oboljenja i u kojim zdrastvenim ustanovama?  

b) Koje se terapeutske metode i procedure primjenjuju u liječenju oboljelih i u kojim 

zdrastvenim ustanovama? 

c)Koje se dijagnostičke metode i procedure primjenjuju za kontrolu, nakon završenog 

liječenja i u kojim ustanovama? 

d)  U kojim slučajevima se tokom liječenja, primjenjuje i psihološka podrška pacijentima? 

Takođe, molim  da odgovorite  koliko je u 2013, 2014. I 2015. godini koštalo zdravstveni 

sistem Crne Gore izdvajanje (dati odvojene prikaze) za dijagnostikovanja, liječenje i 

kontrole pacijenata sa malignim oboljenjima?  Koliko se iz stavke dijagnostikovanja odnosi 

na preventivno djelovanje? Koliko se izdvaja za psihološku podršku?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Jelisava Kalezić je 

komentarisala odgovor.  

 

2. Poslanik Radosav Nišavić 

Da li ćete i kako izaći u susret zahtjevima ljekara za povećanje plate shodno njihovoj 

stručnoj spremi, a u skladu sa nedavno usvojenim Zakonom o zaradama u javnom sektoru? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Radosav Nišavić 

je komentarisao odgovor.  

 

Ministru ekonomije: 

1. Poslanik Danko Šarančić 

Zbog čega do sada nije ispoštovan ni jedan rok za usaglašavanje ugovora sa odabranim 

strateškim partnerom za realizaciju projekta izgradnje Drugog bloka TE “Pljevlja”? Da li 

su u dosadašnjem postupku pregovaranja utvrđeni konačni troškovi finansiranja projekta 

ako jesu, koliki je njihov iznos? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a Danko 

Šarančić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik Raško Konjević 

Molim da mi pružite informacije vezane za postupak privatizacije (prvi postupak) a kasnije 

i prodaje cjelokupne imovine stečajnog dužnika Impregnacije drveta AD u stečaju Kolašin 

(drugi postupak) – radi lakšeg razumijevanja pitanje je sturkturirano na sljedeći način: 

Na koji način je prvi put izvršena privatizacija  Impregnacije drveta AD Kolašin? 

Koje su bile obaveze kupaca/kupca u skladu sa tim Ugovorom? 

Da li je stečani postupak u Impregnaciji drveta AD u stečaju Kolašin okončan imajući u 

vidu da je cjelokupna imovina prodata Ugovorom o prodaji cjelokupne imovine stečajnog 



dužnika koji je zaključen 08. 08. 2007. godine i ako nije zašto nije, imajući u vidu činjenicu 

da je od tada prošlo skoro 9 godina? 

Da li je privredno društvo „Vektra Montenegro“ DOO ikada u cjelosti isplatilo 

kupoprodajnu cijenu predviđenu Ugovorom, obzirom da je tadašnji Privredni sud u 

Bijelom Polju 10. 07. 2014. godine obavijestio radnike da nije u posjedu traženih 

informacija, jer u spisima predmeta ne postoje akti koji bi potvrdili da je cijena isplaćena? 

Zašto se Vlada Crne Gore odlučila da se Zaključkom br. 03-11018 od 28. 12. 2007. godine 

dozvoli umanjenje kupoprodajne cijene u iznosu od 1.076.868,29 eura?  

U kojoj mjeri je tj. Zašto nije ispunjen Socijalni program predviđen Ugovorom o prodaji 

cjelokupne imovine stečajnog dužnika – Impregnacije drveta AD u stečaju Kolašin? 

U kojoj mjeri tj. Zašto nije ispunjen Investicioni program predviđen Ugovorom o prodaji 

cjelokupne imovine stečajnog dužnika – Impregnacije drveta AD u stečaju Kolašin? 

Koliko zaposlenih danas ima firma kćerka „Vektra Montenegro“ DOO koja upravlja 

imovinom koju je „ Vektra Montenegro“ DOO kupila od Impregnacije drveta AD u stečaju 

Kolašin? Da li se zaposelenima redovno isplaćuju zarade/porezi i doprinosi? 

 Koji je godišnji obim proizvodnje kćerke firme „ Vektra Montenegro“ DOO koja upravlja 

imovinom koju je „ Vektra Montenegro“ DOO kupila od Impregnacije drveta AD u stečaju 

Kolašin? 

Da li su mašine koje je „ Vektra Montenegro“ DOO kupila od Impregnacije drveta AD u 

stečaju i dalje u vlasništvu „ Vektra Montenegro“ DOO ili su otuđene? Ukoliko su otuđene 

iz kojeg razloga je to urađeno i po kojim cijenama? 

U čijoj je nadležnosti raskid Ugovora o prodaji cjelokupne imovine stečajnog dužnika 

obzirom da ugovorene obaveze ( moguće u dijelu isplate a sigurno u dijelu sprovođenja 

socijalnog i investicionog programa) nijesu ispoštovane?  

Da li i na koji način u ovom slučaju može da reaguje država kako bi Ugovor bio raskinut a 

povraćena prodata imovina (nepokretna imovina ranije je bila u društvenoj svojini te ne 

postoji dokaz da li je bilo kojom transakcijom plaćena tržišna cijena za pomenuto zemljište 

– samim tim u pitanju je državno zemljište), te kako se može nadoknaditi šteta koja je 

nastupila po državu obzirom da je Vlada umanjila iznos cijene u cilju stimulisanja kupca 

da sprovede Socijalni program i Investicioni plan koji nikada nijesu sprovedeni?  

Da li postoji način da država pomogne u pronalaženju partnera koji bi organizovao 

proizvodnju?  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a Raško 

Konjević je komentarisao odgovor.  

 

 

 

Śednica je prekinuta u 17 sati i 30 minuta, a nastavljena 6. aprila u 11 sati i 20 minuta. 

 

Ministru finansija: 

Poslanik Srđan Milić 



Kada će Vlada Crne Gore ispuniti obaveze preuzete prema bivšim radnicima “Arsenala” u  

Tivtu, naročito u dijelu imovine na Opatovu? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dala  je Marina Perović, državni sekretar, a Srđan Milić je 

komentarisao odgovor.  

 

Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1) Poslanik Dritan Abazović 

Šta je Ministarstvo poljoprivrede i ruralog razvoja  za 37 godina preduzelo u cilju zaštite  

postojeće  privredne namjene poljoprivrednog zemljišta pod zasadom maslinjak Valdanos? 

Šta sada predlažete u cilju zaštite namjene zemljišta i da li će se  po predlogu tog 

ministarstva  sprovesti  revitalizacija  maslinade Valdanos u  Opštini Ulcinj?  

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Konjević, generalni direktor Direktorata za 

ruralni razvoj, a Dritan  Abazović je komentarisao odgovor. 

 

Ministru prosvjete: 

1) Poslanica Snežana Jonica 

U kojem dijelu je takozvani performans učenika danilovgradske Gimnazije neprilične 

sadržine? Na koji način predstavlja nepoštovanje obrazovnog sistema i obrazovno-vaspitne 

ustanove i uzurpiranje imovine, nekulturu prema ustanovi, prema prosvjetnim radnicima 

koji u njoj rade? Ko vam daje za pravo da sprovodite informbirovske metode ispitivanja 

učenika povodom tog slučaja? Gdje pornalazite osnov za saopštenje Ministarstva i 

imperativno nalažete izricanje vaspitnih mjera? Da li poznajete sadržinu Konvencije 

Ujedinjenih nacija o pravima djeteta i znate li koja prava njome predviđena kršite ovakvim 

postupanjem prema učenicima danilovgradske Gimnazije? Smatrate li možda nepriličnim 

i to što direktore škola imenujete u skladu sa koalicionim sporazumom iako ne ispunjavaju 

zakonske uslove? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar prosvjete, a Snežana 

Jonica je komentarisala odgovor. 

 

2) Poslanik Aleksandar Damjanović  

Kada će 100 porodica prosvjetnih i zdravstvenih radnika iz Bara moći da se konačno usele 

u stanove na koje čekaju šest godina, odnosno i više, odnosno da li je novac za završetak 

radova na zgradi koji je, kako je Vlada najavila, obezbijeđen, uplaćen na račune Stambene 

zadruge i da li će se ispuniti obećanje iz sporazuma s radnicima o subvencioniranju kamata 

onima koji su do sada otplaćivali kredit za namjene obezbjeđenja krova nad glavom? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar prosvjete, a Aleksandar 

Damjanović je komentarisao odgovor. 



 

 

*** 

 

 

Prekucani fonografski zapisi sa śednice čine sastavni dio ovog zapisnika.  
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